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Plzeň pronajme výstaviště izraelské
společnosti Plaza na 99 let
Na 99 let pronajme město Plzeň areál
zchátralého plzeňského výstaviště izraelské společnosti Plaza.
Schválili to dnes zastupitelé města. Izraelci, kteří provozují
zhruba 50 zábavních areálů po světě, se zavázali investovat na
výstavišti jednu miliardu korun a za pronájem zaplatí postupně
celkem 180 miliónů Kč, řekl ČTK plzeňský primátor Jiří Šneberger.
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Plaza podle něj potřebovala usnesení zastupitelstva, aby
mohla zahájit práce na projektu přestavby areálu. Poté, co
Izrealci předloží definitivní studii modernizovaného výstaviště,
schválí ještě konečnou nájemní smlouvu městská rada. "Jsem velmi
rád, že jsme po 12 letech tápání, co s regionálním výstavištěm,
našli velmi silného investora, který má jasno o jeho využití, a
jenž zpřístupní areál všem občanům Plzně," dodal primátor.
Zhruba 60 procent pozemku, zejména v části za řekou, mají
podle záměru Plazy tvořit plochy pro zábavu a volný čas. V přední
části areálu vznikne obchodní zóna složená z řady malých
obchůdků, multikino a Plaza chce také obnovit amfiteátr, kde se
dříve konal festival Porta. V původním záměru Izraelců byla také
výstavba výstavní haly s plochou 7000 metrů čtverečních.
Vedení města stále věří, že v Plzni vznikne nová menší
výstavní plocha. Už v loňském roce vyhlásila radnice výběrové
řízení na vybudování a provozování nového výstaviště v průmyslové
zóně Borská pole. Žádný zájemce se však nepřihlásil. Podle
primátora tam má ale město nadále tyto pozemky blokované pro
výstavnictví. "Po definitivním návrhu Plazy už bude mít případný
investor jasno, zda mu někdo v Plzni bude konkurovat," dodal.
Plaza má zájem o komerční využití plzeňského výstaviště už
delší dobu. V případě, kdyby radnice investora nesehnala,
zvažovala provést demolici současných budov a postupnou přeměnu
areálu na centrum volného času podle finančních možností městské
kasy.
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